
ZAPISNIK 

s 14.sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline održane 14. prosinca 2023. godine u Gradskoj 

vijećnici s početkom u 19,00 sati. 

PRISUTNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC 
2. DARKO BISTRIČKI 
3. MARIO DUKARIĆ 
4. ZORAN FUČKAN 
5. ŽELJKA JAREC BUKAL 
6. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK 
7. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
8. RENATA KOBER 
9. MARIJA KRALJ 
10. JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
11. BERISLAV RATKAJEC 
12. MARICA REMENAR 
13. IVICA SAMBOL 
14. ANICA TRCAK 

 

ODSUTAN: MAKSIMILIJAN JAREC 

 

OSTALI PRISUTNI: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Mirjana Hranjec Banovec – zamjenica gradonačelnika 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša 
Vlasta Kašnar – viša savjetnica za proračun i financije 
 
Saša Sever – Direktor Zelina-plina 
Vjeran Antolković – Direktor Zelinskih komunalija 
Željko Buković - vijećnik Skupštine Zagrebačke županije 
Dorotea Kos -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 
 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  pozdravlja sve prisutne, konstatira da je sjednici prisutno 14 od 15 

vijećnika  i dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu daje na glasovanje.  

 

Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno  usvaja slijedeći 

 

 
 
 



DNEVNI RED: 
 

1.  Usvajanje  Zapisnika s 13.  sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

2.  Aktualni sat 

3.  Donošenje Odluke o porezima Grada Svetog Ivana Zeline 

4.  Donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada 
Svetog Ivana Zeline 

5.  Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. 
godinu 

6.  Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

7.  Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline 
za 2024. godinu 

8.  Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana 
Zeline za 2024. godinu 

9.  Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2024. godinu 

10.  Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2024. godinu 

11.  Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

12.  Donošenje Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. 
godinu 

13.  Donošenje Programa korištenja sredstava od prodaje i dugogodišnjeg zakupa poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za 2023. godinu 

14.  Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2024. godinu 

15.  Donošenje Odluke o naknadi za rad članova i predsjednika Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana 
Zeline 

16.  Donošenje 

A) Analize o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  2023.  godinu 

B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu s     
financijskim učincima za razdoblje od 2024. do 2026. godine 

17.  Donošenje  Odluke  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  na području 

Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

18.  Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Grada Svetog 

Ivana Zeline za razdoblje od 2024. do 2027. godine 

19.  Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. 
godinu 

20.  Donošenje Srednjoročnog plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 
razdoblje od 01.01.2024. do 31.12.2026.  

 

 

Točka 1. 
Usvajanje  Zapisnika s 13.  sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi, isti je dat na glasovanje i 
Gradsko vijeće je uz 13 glasova „za“ usvojilo  
 

Zapisnik s 13. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline održane 30. listopada  2023. 
 

Vijećnik Mario Dukarić je bio „uzdržan“ obzirom da nije bio prisutan na 13. sjednici Gradskog vijeća. 
 



Točka 2. 
Aktualni sat 

 
1) Ivica Sambol: - pozdravlja sve prisutne 

 
1. Želim se zahvaliti Zagrebačkoj županiji, na osiguranim financijskim sredstvima za energetsku 

obnovu iz EU fonda za zgradu Osnovne škole Dragutina Domjanića i za gradsku sportsku 
dvoranu. Mjere za poboljšanje energetske učinkovitosti u građevinskom dijelu sukladno 
programu energetske obnove zgrada javnog sektora do 2030. godine su: rekonstrukcija vanjske 
ovojnice, znači vanjski zidovi, rekonstrukcija krovišta, zamjena stolarije prozora, toplinska 
izolacija međukatne konstrukcije prema negrijanim prostorima, zamjena postojećeg sustava 
grijanja sa sustavom dizalica toplina, zamjena  postojeće rasvjete energetski učinkovitijom 
rasvjetom, ugradnja solarne elektrane na krovišta osnovne škole i na krovište sportske dvorane. 

 
Zanimalo bi me, planira li Grad nakon ove energetske obnove sportske dvorane uređenje interijera, 
dalje obnovu svlačionica i sanitarnih čvorova, da se sportska dvorana podigne na jedan europski 
standard.             
 

2. Drugo pitanje također je vezano na sigurnost u sportskoj dvorani. Prema informacijama 
tehničkog osoblja i korisnika sportske dvorane saznao sam da je dvorana u više navrata bila 
preko noći nezaključana. Oprema za izvođenje tjelesne i zdravstvene kulture koju koriste 
učenici osnovne škole, ona se nekontrolirano iznosila izvan dvorane i na taj način je bila 
uništena. Prošle godine, 2022. tijekom ljetnih mjeseci uređaji za klimatiziranje su danonoćno 
radili jer ih netko nije ugasio i to je povećalo račune za potrošnju električne energije. 
Povećanju računa za potrošnju električne energije pridonijelo je i neisključivanje rasvjete 
tijekom noći.  

 
Zanima me, tko bi trebao zaključati dvoranu i ugasiti rasvjetu. I imate li rješenje za navedene 
probleme vezano uz gradsku sportsku dvoranu.  
 
Hrvoje Košćec: 

Grad Sveti Ivan Zelina od prvog dana vrlo aktivno sudjeluje na pripremi energetske obnove 
osnovne škole i sportske dvorane. Dapače, od prvog dana smo u suradnji sa Zagrebačkom županijom i 
u svrhu pripreme za tu prijavu morali smo odraditi hrpu posla što se tiče nekakvih imovinsko pravnih 
pitanja. Također smo aktivno sudjelovali i na definiranju detalja oko te energetske obnove i inzistirali 
da ti standardi budu i iznad onog što je zakonskim minimumom propisano.  
Kompletna dokumentacija je završena još prije 3 ili 4 godine, međutim, tri ili četiri godine se čeka 
natječaj od strane ministarstva kako bi se zapravo ta obnova mogla prijaviti na ovaj natječaj za 
energetsku obnovu.  
 
Što se tiče uređenja interijera, trebamo se podsjetiti da smo i ovih zadnjih nekoliko godina dosta 
sredstava uložili upravo u interijer, počevši od kompletne zamjene parketa, koji je bio projekt vrijedan 
preko 1,3 mil kuna, da smo uložili u obnovu tuševa u dvorani, da smo uložili u obnovu kompletne 
rekonstrukcije ženskog WC-a, tako da evo, mi kontinuirano malo po malo ulažemo u uređenje interijera 
dvorane, pa jednako tako ćemo nastaviti i ubuduće. Ono što je ideja kad se završi cjelovita energetska  
obnova, da vidimo što je još preostalo pa da onda završimo taj posao kako bi dvorana zasjala punim 
sjajem.  
 
Što se tiče zaključavanja dvorane imam informaciju da se desilo u nekoliko navrata, ta informacija je 
bila komunicirana i na sjednicama Zajednice sportskih udruga i dogovor je od prvog dana bio da je za 
zaključavanje dvorane odgovorna ona udruga koja ima zadnja trening u dvorani. Točno se zna 
raspored,  zna se tko je odgovoran koji dan i tko je odgovoran za zaključavanje dvorane.  Bilo je tu 



nekoliko situacija, ali ja vjerujem da smo kroz komunikaciju sa trenerima i predsjednicima svih sportskih 
udruga, tu temu zaključili. Nemoguće je da se ne desi neki incident, to se uvijek može desiti, ali 
pokušavamo sve te situacije svesti na minimum jer svima nam je u interesu očuvanje ove naše jedine 
prave velike sportske dvorane.  
 
 
Ivica Sambol: 
 
Upravo iz razgovora sa pojedinim trenerima iz sportskih udruga nekima to postaje i opterećenje. Jedan 
od prijedloga je onaj prijedlog Osnovne škole, iz saznanja koja imam, kojeg ste Vi odbili, a to je 
upravitelj ili voditelj dvorane barem na pola radnog vremena jer Osnovna škola je dobila od 
Ministarstva obrazovanja suglasnost na zaposlenje domara na pola radnog vremena. Moj prijedlog je 
da ovu drugu polovicu radnog vremena zaposli Grad da ima čovjek puno radno vrijeme koji bi obnašao 
dužnost voditelja – upravitelja dvorane i na neki način bavio se ovim poslovima u večernjim satima. 
Vjerujem da bi sigurno na području Grada Svetog Ivana Zeline našla se takva osoba koja bi prihvatila 
takav posao.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Zahvaljujem na izrečenom mišljenju međutim moje je mišljenje da su i treneri i predsjednici klubova 
vrlo odgovorne odrasle osobe koje mogu kad završe trening pričekati 10 minuta da zadnji igrač ili 
igračica izađe iz dvorane da zaključaju. Nije cilj zapošljavanje novih ljudi i stvaranje novih troškova i 
bojim se da jedna osoba ne bi bila dovoljna jer imamo situaciju da se sportske aktivnosti događaju 
vikendom. Prema tome imamo aktivnosti subotom, od jutra do navečer, jednako tako i nedjeljom kad 
su utakmice. Prema tome to bi značilo zapošljavanje dvije osobe.   Ja ne isključujem tu mogućnost ali 
u ovom trenutku procijenio sam da je to neracionalno.  Svi treneri se smatraju odgovornim i ozbiljnim 
osobama  i ne mogu prihvatiti izjavu da je njima to pomalo opterećenje. Oni za to što treniraju djecu 
primaju određenu naknadu pa ja vjerujem da mogu biti dovoljno odgovorni da kad završe zaključaju 
dvoranu za sobom.      
 
2.Brigitte Berulec:  - pozdravlja sve prisutne 
 
 Moje je pitanje upućeno gradonačelniku, a dobila sam ga od građana vezano za balon koji je 
podignut dolje na sportskom centru bazena. Pitanje je slijedeće; tko je podignuo taj balon, da li je to 
neka privatna osoba ili je to Grad podignuo taj balon, od kojeg do kojeg datuma će taj balon biti 
podignuti, koliki su troškovi tog balona i da li su oni isplativi? Zbog toga je pitanje da li naše sportske 
udruge ili sportaši treniraju ili se bave u tom balonu i da li je ta iskoristivost isplativa u odnosu na 
troškove i da li rukometašice, hokejaši samo su oni u tom balonu ili netko drugi ili da svi imaju pravo 
to koristiti, na koji način i zašto i da ne bude nedoumica, da jednostavno znamo o čemu se radi, jer 
su bile primjedbe, kaj će taj balon, jer su veliki troškovi, da nikoga dolje nema i da nitko dolje ne 
trenira, evo ja bi molila odgovor na to pitanje.  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Balon je nabavljen u sklopu projekta Višenamjenskog sportskog parka kad je izgrađeno i igralište i 
biciklistička  pamp trek staza i u sklopu tog projekta je nabavljen i balon. Prvi put je balon dignut od 
strane tvrtke koja je isporučila balon i to je bilo u sklopu cijene. Godinu dana kasnije balon je podignut 
u suradnji te iste tvrtke i Zelinskih komunalija, dok je ove godine taj balon dignut isključivo od strane 
Zelinskih komunalija. Što se tiče isplativosti, mislim da je diskusija o isplativosti potpuno 
bespredmetna. Znači u trenutku izgradnje javne infrastrukture svjesni smo da ona nije izgrađena radi 
isplativosti, nego radi uvjeta za bavljenje sportom. Znači taj teren je cijelu godinu na raspolaganju svim 



našim građanima, bez ikakve naplate , a za vrijeme zimskih mjeseci je na raspolaganju sportskim 
udrugama, također bez naplate. 
Balon se podiže u pravilu ovisno o vremenskim uvjetima, onog časa kad su vremenski uvjeti na 
otvorenom bili nezadovoljavajući za treniranje onda je podignut balon. Sam raspored treninga radi se 
u dogovoru sa Zajednicom sportskih udruga i kao što postoji raspored korištenja dvorane  tako postoji 
i raspored korištenja balona. Da li je on dovoljno popunjen ili nije, to je teško reći pogotovo tijekom 
tjedna, za vrijeme  nastave prije podne, sigurno da u balonu nema nikoga, primarno on služi za potrebe 
zelinskih klubova. 
 
Brigitte Berulec: 
 
Da li ti klubovi redovito koriste taj balon u zimskim uvjetima ako nema mjesta u dvorani i koliko to na 
kraju košta?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja ne mogu napamet reći koliko to košta, možemo Vam pripremiti pisani odgovor na to  pitanje, koliki 
su troškovi, ali u pravilu troškovi jednako tako ovise i o vremenskim uvjetima. Balon troši određenu 
količinu električne energije za održavanje i dio plina u slučaju kad ga treba dodatno grijati. Tako da ti 
troškovi zaista mogu dosta  varirati ovisno o vanjskim vremenskim uvjetima. Mi se trudimo te troškove 
držati minimalnim upravo s ciljem da sve udruge mogu balon koristiti prema svojim potrebama. Ja 
znam da je prije par godina bio problem da se nema gdje trenirati preko zime, nije bila umjetna trava 
nego prava pa je bilo nemoguće trenirati tokom zime zbog blata, uvjeti su takvi kakvi jesu  i u balonu 
su stvoreni bar nekakvi uvjeti da se preko zimi mogu održavati kondicijski treninzi ili sve ono što udruge 
pretpostavljaju da im treba. Prošle godine znam da je bio detaljan raspored, da su ga koristili i 
nogometni klub  Hrastje i Donja Zelina i Zelina, ne znam konkretno kakva  je situacija ove godine ali 
praktički se može koristiti sve u dogovoru sa Zajednicom sportskih udruga.  
 
 

3. Jasna Novaković:   - pozdravlja sve prisutne 
 
Ja ću se nadovezati na balon; mene zanima zbog nadolazećih školskih praznika da li će biti neka 
satnica gdje će se moći djeca moći unutra baviti nekim aktivnostima, odnosno molim Vas da dnevno 
osigurate dva sata za nazovi ostalu djecu koja nisu u tim sportskim klubovima. To govorim zato što 
lani je za vrijeme praznika mi upravo jedan tata rekao da je došao sa djecom, ali ga nisu pustili 
unutra, jer su se vjerojatno održavale neke druge aktivnosti. Zato ja Vas molim predložite neki termin 
gdje bi mogli za vrijeme školskih praznika koristiti se dva sata dnevno kad ovi drugi sportski klubovi 
ne koriste balon da onda mogu druga djeca koristiti. Hvala. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Zahvaljujem na sugestiji, obzirom da je s nama i predsjednica Zajednice sportskih udruga   vidjeti ćemo 
na koji način i u kojem terminu se može osigurati korištenje balona i van vremena kad ga koriste 
sportske udruge. Dapače, nema nikakvog problema. 
 
Jasna Novaković Marković: 
Ispričavam se, od koliko sati je inače navečer otvoreno? 
 
Željka Jarec: 
Trenutno po rasporedu od 17,00-21,00 koriste sportske udruge radnim danom.  



 
Jasna Novaković Marković: 
U redu, mislim da se objavi, govorim napamet, od 3-5 … 
 
Željka Jarec: 
Mi ćemo na našim stranicama isto kao i raspored korištenja dvorane objaviti i raspored korištenja 
balona.  
 
 

4. Eva Jendriš Škrljak: - pozdravlja sve prisutne 
 
Zahvaljujem na pisanom odgovoru koji sam tražila prošli put, radilo se  o projektu Aquapark Zelina 
koji nas je do sada bez pristupnih cesta koštao oko 450.000 eura ili preko 3 miliona kuna a oko 800  
i nešto sa pristupnim cestama. S obzirom da smo mi taj projekt predali, mene zanima imamo li kakav 
odgovor, da li su nama odobrena sredstva EU, u potpunosti,  u dijelu , u kojoj fazi je taj projekt. 
 
I drugo što me zanima, dolazi nam vrijeme Božića, svi gradovi oko nas već su započeli s adventskim 
aktivnostima, vidjela sam i naš program, skoro ćemo i mi, koliko se ugostiteljskih objekata prijavilo 
Turističkoj zajednici za organizaciju Adventa u našem gradu?  
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Što se tiče Aquaparka projektna prijava je predana još u veljači ove godine, rok koji je bio definiran 
natječajem za objavu rezultata bio je početak šestog mjeseca. Onda je taj rok prolongiran na mjesec 
dana, pa nakon toga više nije prolongiran ali još uvijek odluke o financiranju nema. Rezultati natječaj 
se još ni dan danas ne znaju. Čim budu poznati, onda ćemo Vam znati odgovoriti točno na pitanje koji 
je status natječaj, da li smo dobili sredstva i ako smo ih dobili u kojem iznosu odnosno kojem postotku. 
 
Što se tiče Adventa, moram priznati da nisam u potpunosti razumio pitanje jer mi ne prijavljujemo 
ugostiteljske objekte, planirano je na prostoru sportsko rekreacijskog centra, postavljen je šator, 
postavljeno je klizalište, bio je raspisan natječaj za ugostitelja. Na prvi natječaj se nije nitko javio, 
raspisan je ponovno natječaj, na drugi natječaj se također nitko nije javio, mislim da je sad direktno 
dogovoren ugostitelj, ali ja u ovom trenutku ne znam sa kime će biti potpisan ugovor za ugostiteljstvo 
pod šatorom, ali u svakom slučaju biti će  jedan jedini ugostitelj pod šatorom u sklopu Adventa.         
 
 

5. Marica Remenar: - pozdravlja sve prisutne  
 
Imam potrebu i želju zahvaliti u ime svih umirovljenika kojima je i ove godine Grad isplatio Božićnice. 
Naime, obzirom da zbog bolesti nisam mogla prisustvovati 13. sjednici Gradskoga vijeća na kojem 
sam trebala iznijeti prijedlog  u dogovoru sa Gradskom udrugom umirovljenika i Gradskim odborom 
HSU-a vezano za Božićnice umirovljenicima, taj sam prijedlog poslala mailom predsjedniku Vijeća i 
gradonačelniku, Božićnice su isplaćene u okviru tog prijedloga, čak i više nego smo odredili granicu 
do 530,00 eura, Grad je isplatio svim umirovljenicima koji imaju mirovinu manju  od 550,00 eura.  
Hvala Vam na tome. 
 
I drugo, prenosim zahvale mještana Topličice Donje na asfaltu kojeg smo dugo očekivali.  
Ne želim nikakve prijedloge ni primjedbe iznositi obzirom da se nalazimo u iščekivanju velikog 
kršćanskog blagdana Božića, u vremenu radosti, nade,  ljubavi i mira, nadam se, biti će zdravlja i 
prilike u narednoj godini, samo želim napomenuti da se nadam da će u 2025. godini biti uvršteno u 



proračun troškovi vezani za izgradnju doma za starije, gradonačelnik zna o čemu govorim, a o tome 
ću govoriti više na prvoj sjednici nadam se u siječnju ili kad će već biti.  
 
 

6. Brigitte Berulec: 
 
Ne može gradonačelnik odgovoriti  u dva segmenta različita tipa pitanja… 
 
Darko Bistrički:      
Zašto to mislite? 
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Mislim da bi bilo konkretnije da jedno po jedno, jer su dva različita pitanja pa mislim da je to ipak 
korektnije za javnost koja nas gleda i sluša. 
 
Ono što mislim da imamo kritične točke pogotovo na našem području vezano kad su velike poplave 
i kiše, evo ja sam se jučer kasno navečer vozila  i svjedočimo bujicama na našim cestama prilikom 
svake kiše, a pogotovo jučer je kod Špara područje između  Goričice i Donje Zeline bujica na kolniku 
kroz koju se probijaju automobili i to dosta opasno, budimo realni,  i voda se slijevala s okolnih cesta 
koje su u nadležnosti ako se ne varam Grada, nešto Županije i što mislite poduzeti po tom pitanju da 
se ne događa. Ja nisam se vozila okolo i naokolo, mislim nisam imala vremena da vatrogasna 
zajednica nije imala nekih intervencija, ali postoje, sigurno znate da postoje crne točke pogotovo kod 
tih velikih kiša koje bi se trebale sanirati upravo da ne dođe do nezgode, ili da ne dođe do onih 
katastrofalnih poplava koje smo imali u Kominu, i da ne dolazi do velikih šteta pa evo čisto, što se 
misli konkretno poduzeti po tom pitanju da se sanira i riješi, možda u dogovoru sa Županijom, ali i 
Hrvatskim cestama da se riješe i saniraju te neke crne točke i da ne dođe, ne daj Bože do bilo kakve 
prometne nesreće ili smrtne opasnosti što je moguće u svakom  slučaju?  Hvala vam lijepo.      
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Nije pitanje što poduzeti, mi kontinuirano radimo na tome. Činjenica je da u današnje vrijeme, kiše 
koje nas pogađaju zadnjih 5,6 godina, teško ih je nazvati uobičajenima. Dolazi do vremenskih ekstrema 
i količina kiše koja padne u kratkom vremenskom periodu nadilazi nekakve godišnje ili dnevne prosjeke. 
Bez obzira na veličinu kanala kad imate veliku količinu padalina u kratkom vremenu nema tog kanala 
koji će tu vodu popiti. Jednostavno nema. Imali smo situaciju prije nekoliko godina u Kalinju i Gornjoj 
Topličici, kompletno smo sanirali tu cestu, ali ne samo to nego smo gledali na kojim mjestima se 
problem pojavljuje i na tim mjestima smo dodatno  osiguravali da voda više ne može dignuti asfalt. 
Konkretno sad radimo i na sanaciji jednog dijela u Kominu, gdje je u proljeće bilo najkritičnije kako bi 
opet poboljšali situaciju. Kontinuirano se radi na tome.  
Što se tiče konkretno situacije kod Špara , izgleda da je tamo došlo do nekih problema nakon izgradnje 
trgovačkog centra i nakon izmještanja dijela oborinske odvodnje. Jučer su bile sve ekipe na terenu, bila 
je i policija, radi se o državnoj cesti i mi ćemo i dalje inzistirati da se taj problem trajno riješi.  Očito je 
da treba napraviti inspekciju vodovodnih cijevi da bi se došlo do nekakvog kvalitetnijeg rješenja.  
Dati ću vam jedan primjer; kod izgradnje kružnog toga ovdje u centru, sve je uredno napravljeno, sva 
testiranja su uspješno prošla, međutim kod svake obilnije kiše dolazilo je do poplave u kafiću odmah 
do, da ne spominjem imena, da bi se poslije inspekcijom kamerom ustanovilo  da je kroz postojeću 
betonsku  provučena plastična cijev  ali postojeća kanalizacija nije bila u šahtu nego je bila direktno 
spojena na cijev. Prolazom cijevi na cijev više ta cijev nije bila spojena na kanalizaciju nego je praktički 
udarala u zatvorenu cijev. Naravno morali smo napraviti intervenciju, napraviti novi šaht, spojiti sve tri 



cijevi i riješiti problem. Problem je i kad se radi po PS-u, kad se radi po projektnoj dokumentaciji, na 
terenu imate situaciju da postoje stvari koje nisu uredno dokumentirane, koje su možda građene prije 
30, 40, 50 godina i onda imate situaciju da morate to rješavati. Nastojimo svaki put i preventivno 
djelovati, kopati kanale, ali i kad se nešto desi, ne samo zakrpati rupu, nego i napraviti neko rješenje 
koje poboljšava stanje.  
Što se tiče Hrvatskih cesta, konkretno kad pričamo o Kominu, tamo kad je rađena rekonstrukcija recimo 
da nije napravljeno sve po pravilima struke i da je cesta umjesto da bude tamo gdje je bila nekad, 
dignuta za 50, 60, 70 centimetara i praktički sve kuće koje su ostale sa zapadne strane ceste su u 
depresiji, jednostavno kad se količina vode podigne oni su u situaciji da su ugroženi. Evo, sad ćemo 
riješiti dio tog problema, planiramo za iduću godinu i izradu projektne dokumentacije  upravo za taj 
dio i probati ćemo upravo naći rješenje za te pribrežne vode, jer na žalost Hrvatske ceste brinu brigu 
samo o odvodnji s ceste. A sve ono što se slije s brda nazivno nije  njihov problem iako  bi trebao biti. 
Evo, mi ćemo nastojati svakako u našem budućem projektu voditi brigu da se i to uzme u obzir.  
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Mene zanima, taj isti problem se javlja i u Donjoj Zelini, znači mi isto imamo problem tamo u jednom 
dijelu iza Ulice Dragutina Domjanića, odnosno otprilike iza Ulice Juraja Dobrile  da svaka kiša koja nije 
baš elementarna nepogoda se javlja isti problem. Konkretno, možete posjetiti mene pa ćete vidjeti što 
se događa na mojoj cesti. Znači, onaj dio ceste koji ja privatno održavam i gdi su grabe iskopane voda 
se lijepo slijeva. Onda dolazi do jednog tuljca koji je potpuno začepljen, voda lijepo skreće i oborinske 
vode posred  ceste idu na D3 ili glavnu cestu. To vam se isto događa u Vjekoslava Tkalca , isto vam se 
događa u cesti iza Bukovca, pa mislim da bi se tu mogla vrlo lako barem naša komunalna, naš Grad 
riješiti barem jedan dio problema. Hvala. 
 
 
Hrvoje Košćec: 
Mogu samo ponoviti da smo svjesni tog problema i upravo zato smo išli na projektiranje nogostupa 
koji uključuje oborinsku odvodnju. Prije projektiranja je bio izričiti naputak projektantima da 
projektiraju sve profile cijevi za pribrežne vode i u proračunu za 2024. godinu predviđena je izgradnja 
nogostupa na tom potezu od Donje Zeline  prema Goričici, vjerujem da ćemo realizacijom tog projekta 
riješiti veliku većinu problema  o kojima govorite.  
 
 
19,30 – zatvoren Aktualni sat.  
 

 
 

Točka 3. 
Donošenje Odluke o porezima Grada Svetog Ivana Zeline 

 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika, daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

Odluku o porezima Grada Svetog Ivana Zeline 
 



KLASA: 410-01/23-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-23-4 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  

 

Točka 4.  
Donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada Svetog 

Ivana Zeline 
 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika, daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

 
ODLUKU O VISINI POREZNIH STOPA GODIŠNJEG POREZA NA DOHODAK  

NA PODRUČJU GRADA SVETOG IVANA ZELINE 
 
KLASA: 410-07/23-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-23-4 
 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  

 

 
Točka 5.  

Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. 
godinu 

 
Gradonačelnik Hrvoje Košćec podnosi obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 

prilogu poziva za sjednicu. 

Na prijedlog Proračuna Grada Svetog Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2024. godinu i projekcija 
za 2025. i 2026. godinu vijećnica Eva Jendriš Škrljak podnijela je u propisanom roku tri amandmana u 
pisanom obliku a koji su vijećnicima dostavljeni prije sjednice, te iste sada obrazlaže.  
 

Gradonačelnik Hrvoje Košćec: 

Ja Vam se zaista zahvaljujem na ovim prijedlozima, ali  će biti malo paradoksalno na neki način, uvažiti 

ćemo sve Vaše amandmane ali formalno ćemo ih odbiti, čisto zbog principa. Ne mislim principijelno, 

nego zbog načina na koji su uređeni.   

 

AMANDMAN I 

Amandman se ne prihvaća. 



U Proračunu Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu u GLAVI 48-ZDRAVSTVO, PROGRAM 2048-

JAVNE POTREBE U ZDRAVSTVU, bilo je planirano sufinanciranje rada hitne medicine u iznosu 15.000,00 

eura, međutim ostala su neiskorištena.  

Obzirom da su i u prijedlogu Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu i projekcijama za 

2025. i 2026. godinu na istoj poziciji planirana sredstva u iznosu 15.000,00 eura, predlažem da se naziv 

tekućeg projekta „Sufinanciranje rada hitne medicine“ izmijeni te da glasi: „Sufinanciranje rada hitne 

medicine i specijalističko-konzilijarne zdravstvene zaštite“.  

Na neki način uvažavamo u potpunosti Vaš amandman, iznos čak nije 10.000 eura, nego 15.000 eura, 

tako da to stoji, jedino ćemo formalno amandman odbiti jer nam je malo nezgodno prebacivanje iz 

jedne vrste troška u drugi jer se onda kompletan proračun mora rekalkulirati sa postocima i td.  

S time da ja ovdje otvoreno mogu reći; ukoliko dobro zaživi taj program, mi kroz rebalans možemo taj 

iznos i povećati.     

 

AMANDMAN II 

Amandman se ne prihvaća. 

Početkom 2023. godine Ministarstvo unutarnjih poslova je objavilo Poziv za prijavu projekata iz 

područja sigurnosti cestovnog prometa na području Republike Hrvatske za 2023. godinu. Grad Sveti 

Ivan Zelina se na predmetni Poziv prijavio s projektom Pametnih pješačkih prijelaza na četiri lokacije: 

Pretoki (kod kbr.7), Sveti Ivan Zelina (Trg Ante Starčevića 12), Goričica (kod Zagrebačke ceste 37) i 

Blaževdol (kod Konzuma, Blaževdolska 37). Odabir lokacija se temelji na podacima MUP-a o 

najugroženijim pješačkim prijelazima na državnoj cesti D3. 

Navedeni projekt nam je prihvaćen te smo za isti dobili sredstva u ukupnom iznosu od 40.000,00 eura, 

dok je ukupna vrijednost projekta 100.913,00 eura. 

Dana 11.09.2023. godine s Ministarstvom unutarnjih poslova sklopljen je Sporazum o sufinanciranju 

radova na sanaciji opasnih mjesta. U tijeku je izrada prometnih elaborata i troškovnika radova, nakon 

čega slijedi provedba postupka nabave, izbor izvođača radova te na kraju samo izvođenje radova.   

Predložena lokacija u Donjoj Zelini je bila u užem izboru kada smo odlučivali koje ćemo lokacije prijaviti, 

ali kao što je ranije navedeno vodili smo se statistikom MUP-a o najopasnijim pješačkim prijelazima. 

Grad Sveti Ivan Zelina planira i u 2024. godini se prijaviti na isti ili sličan Poziv, te će pješački prijelaz u 

Donjoj Zelini biti zasigurno uvršten u lokacije koje ćemo prijaviti. 

Dakle, intencija je da što više koristimo EU i državna sredstva umjesto vlastitih. 

 

Drugim riječima; s jedne strane odbijamo ovaj Amandman kao takav, ali s druge strane dajem potvrdu 

da ćemo ne jednu nego četiri lokacije prijaviti uključujući ovu lokaciju u Donjoj Zelini, i u slijedećoj 

iteraciji ćemo sve te četiri lokacije realizirati.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Oprostite, ali koji je to vremenski period kad je planirana realizacija te druge prijave? 



 

Hrvoje Košćec: 

Ja u ovom trenutku ne mogu znati kad će Ministarstvo raspisati natječaj, ali mi ćemo se pripremiti da 

imamo sve te četiri lokacije spremne. Ukoliko natječaj ne bude u nekakvoj najavi, onda ćemo ići u 

realizaciju vlastitim sredstvima.  

Ali, intencija je da koristimo što više europska sredstva. Ovdje praktički su 40.000 eura  EU fondovi, 

60.000 eura su naša sredstva. Intencija je da to radimo i ubuduće.  

  

AMANDMAN III 

Amandman se ne prihvaća. 

Sredstva planirana na poziciji GLAVA 35 KULTURA I INFORMIRANJE, PROGRAM 2035-ZAŠTITA 

SPOMENIKA KULTURE I SAKRALNIH OBJEKATA,  namijenjena su za objekte u vlasništvu Grada Svetog 

Ivana Zeline. Obzirom da Kapela Sv. Ane u Donjoj Zelini nije vlasništvo Grada Svetog Ivana Zeline, 

sredstva za istu ne mogu biti planirana na predmetnoj poziciji.  

Prijedlogom Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

i prijedlogom Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu, za 

djelatnost zaštite, očuvanja i održivog upravljanja kulturnom baštinom planirana su sredstva u iznosu 

od 35.000,00 EUR-a. 

Navedena sredstva dodjeljuju se na temelju provedenog javnog poziva koji utvrđuje Kulturno vijeće 

Grada Svetog Ivana Zeline.  

Slijedom navedenog, vlasnik Kapele Sv. Ane u Donjoj Zelini odnosno Župa Donja Zelina može koristiti 

navedena sredstva prijavom na predmetni javni poziv.  

Znači, u čemu je razlika; u dosadašnjim našim proračunima eksplicitno je bila navedena stavka za 

sakralne objekte. Obzirom da je izašao novi zakon gdje se sve donacije odnosno sva financiranja u 

kulturi moraju provoditi preko javnog poziva koji utvrđuje Kulturno vijeće, to znači da od ove godine i 

sve crkve i sve župe se moraju prijavljivati kroz taj natječaj. To znači, mi imamo osigurano 35.000 eura, 

što je više nego 10.000 eura za kapelicu i pozivam i župnika i župu Donja Zelina da se prijave na taj 

natječaj i vjerujem da će Kulturno vijeće podržati taj projekat. 

Znači, sredstva su osigurana, ali ponavljam, moram odbiti Vaš amandman, odnosno amandman se ne 

prihvaća, ali sredstva u proračunu su osigurana na drugoj poziciji.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Jasno mi je za ovaj treći amandman, ali na drugom bih baš inzistirala.     

Radi se stvarno o mladom naselju, o sigurnosti djece, vidjela sam ja koliko košta projekt, i koliko je 

odobreno sredstava EU, pa ako možemo za sportski park na otvorenom ili za besplatnu e-punionicu u 

ovom slučaju osigurati 10.000 eura ili za sportski park na otvorenom, mislim da se radi o nekih puno 

više novaca, ja mislim da za jedan prijelaz  na tako frekventnom raskrižju Gradu Svetom Ivanu Zelini 

koji se kune da je Grad prijatelj djece ne bi trebao biti problem osigurati jedan pametni pješački prijelaz 

o svom trošku.  



 

Darko Bistrički: 

Da rezimiramo uz amandmane; znači od prvog amandmana odustajete ili ostajete pri njemu?  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Ne razumijem. 

 

Darko Bistrički: 

S obzirom da su prema objašnjenju gradonačelnika  ta sredstva osigurana kroz sami proračun da li 

ostajete kod amandmana, s obzirom da ste sad rekli da ostajete kod drugog amandmana?  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Ostajem i kod prvog i drugog. 

 

Darko Bistrički: 

I kod trećeg? 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Treći ćemo aplicirati kao što je rekao gradonačelnik, a kod prvog i drugog amandmana ostajem.  

 

Hrvoje Košćec: 

Ja bih samo odgovorio na Vašu repliku. Nije problem osigurati sredstva za jedan pješački prijelaz, ja 

govorim o četiri nova pješačka prijelaza, ja moram gledati cijeli potez, mi moramo gledati cjelovitu 

sliku. Znači, mi planiramo četiri nova pametna pješačka prijelaza i ne bih želio ni jedan zasebno 

izdvajati. Statistički prema MUP-u ovo su četiri najproblematičnija, najugroženija. Slijedeći korak je 

slijedeća četiri. Ja ne želim izdvajati jedan pješački prijelaz i iz tog razloga predlažem da ga ne izdvajamo 

nego da prijavimo sva četiri i da za sva četiri povučemo EU sredstva i da za malo više novaca napravimo 

sva četiri.  

 

Eva Jendriš Škrljak:      

Ja sam bila zainteresirana za jedan, nitko drugi nije pitao, koliko ja znam nije pitao za ostala tri koja Vi 

navodite.  

Drugo, sjećam se prije dvije godine, na jednom sastanku na kojem je bio bivši načelnik Policije prisutan, 

kad sam upozoravala upravo na područje kod Konzuma gdje je najviše smrtno stradalih bilo što svi mi 

znamo, onda mi se odgovorilo da to prema procjenama MUP-a uopće nije kritična točka.  



Ja se slažem da su sva ova mjesta koja ste naveli i koja su planirana, kritična mjesta, i da su to takve 

dionice i nemam s time problem, ali stvarno mislim da je ovo baš kritična dionica, ja sam svaku večer 

na tom putu i vidim djecu rano ujutro i po mraku kako izlaze i inzistiram da Grad smogne snage i 

sredstava  za taj jedan pametni prijelaz.   

 

Hrvoje Košćec: 

Gospođo Jendriš, nije problem samo u prijelazu, treba postojati neki nogostup uz taj prijelaz, zato smo 

u proračun stavili izgradnju nogostupa, uz izgradnju nogostupa ćemo napraviti sigurnosni koridor i 

onda možemo napraviti pješački prijelaz, ovako nam ni  Hrvatske ceste neće davati da napravimo 

prijelaz iz nikuda nigdje. Praktički ni s jedne ni s druge strane nemate pješačkog nogostupa. To je 

komplicirano. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Ima i u svim ovim mjestima nogostup? 

 

Hrvoje Košćec: 

Ima barem djelomično. Moramo krenuti od nečega. Ja bih završio s time.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Slažem se, ali nisam zadovoljna.  

 

Darko Bistrički: 

Otvaram raspravu o Proračunu Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu. 

 

Jasna Novaković Marković: 

Navesti ću ono što me veseli i što me rastužuje. Veseli me naravno što je u Proračun za 2024. i projekcije 

za 2025. uveden projekt Grad prijatelj djece koji još nije. To je proces koji je u toku i koji će trajati 

slijedeću godinu možda i onu iduću. Isto tako me veseli što je i Dječje Gradsko vijeće isto tako planirano 

u ovaj proračun.  

Ono što me rastužuje, dotakli smo se maloprije ove priče oko pametnih pješačkih prijelaza koji opet 

naravno u Hrastju ne može biti, jer ono što ste i sada rekli da ne može ići od ničega prema ničemu gdje 

mi nemamo nikakav pješački prijelaz gdje je najgora situacija kritična na samom raskršću prema Orešju 

i prema Polonju gdje se svako malo događaju prometne nesreće i ono što me najviše rastužuje što 

naravno u ovoj drugoj fazi izgradnje nogostupa  je samo Pretoki, Hrastje nije obuhvaćeno, a kao što 

sam i sad mogla shvatiti, pošto nema nikakvog nogostupa, znači neće moći niti biti planiran  taj pametni 

pješački prijelaz do daljnjega.  

Nisam razumjela u Proračunu – program pametni parking; ne znam na što se to odnosi, tih 66.500 eura, 

pa je to moje pitanje za neko obrazloženje.  



Hrvoje Košćec: 

Mogu odmah odgovoriti, ne znam kako ste došli do zaključka da Hrastje nije uključeno, nogostup ide 

kroz Pretoke - Črečan – Hrastje. Kompletna dužina dionice, skoro dva kilometra, u cijelosti se izvodi 

dionica i u toj dionici je predviđen i pješački prijelaz upravo kod spomenutog križanja za Orešje i 

Polonje.  To je sve obuhvaćeno i u sklopu projekta, kao što sam rekao, donesena je odluka o izvođaču, 

ovih dana ćemo potpisati ugovor, i ja vjerujem da već sredinom siječnja će krenuti radovi koji će se 

odvijati tijekom iduće godine i time rješavamo jedan veliki problem a onda završetkom toga naravno 

da ćemo trebati još jedan pametni  pješački prijelaz na tom frekventnom mjestu.  

 

Jasna Novaković - Marković:   

Ja se ispričavam, nisam povezala… 

 

Hrvoje Košćec: 

U redu je; poanta je da u cijelom proračunu imate više tih elemenata i nogostup se spominje u nekoliko 

različitih  dionica s različitim statusima, ako pričamo o Prodancu tu još radimo na rješavanju imovinsko 

pravnih odnosa, nemamo građevinsku dozvolu i to je u fazi nekakvog postupka. Za dionicu tzv. fazu II, 

Pretoki-Črečan-Hrastje postoji građevinska dozvola, ugovoreni će biti radovi, biti će izvedena u 

potpunosti, praktički do zadnje kuće u Hrastju s lijeve strane. A onda imamo i dio državne ceste D3 jug 

gdje imamo šest faza, odrađena je samo faza VI Blaškovec, sad se ide u fazu V, od skretanja za Blaškovec 

do Donje Zeline, zato kažem svaka dionica je trenutno u nekoj drugoj fazi, pa možda Vas je to malo 

zbunilo.  

Što se tiče pametnog parkinga to je jedan projekat koji se može sufinancirati EU sredstvima i planirali 

smo se prijaviti, radi se o tome da bi na glavnim parkiralištima označili svako parkirano mjesto 

senzorom, i onda bi postojala aplikacija za mobitel gdje svaki putnik namjernik, svaki Zelinčan kad 

dolazi prema Zelini može u aplikaciji vidjeti koja su parkirna mjesta slobodna  na tim glavnim 

parkiralištima. To je jedan projekat koji nismo planirali ići direktno svojim sredstvima nego isključivo 

prijavom na EU natječaj, ako sredstva budu dobivena onda u taj projekt idemo, ako ne onda ćemo ga 

odgoditi jer mislimo da postoji puno važnijih projekata kao što su nogostupi i ostalo od pametnog 

parkinga, ali evo, obzirom da je bogatstvo EU fondova, trenutno želimo iskoristiti svaku priliku koja 

nam se ukaže. 

 

 Eva Jendriš Škrljak: 

Samo bih se malo osvrnula na Proračun, samo da mi neke stvari objasnite; malo je neobično da se 

donosi proračun za 2024. bez rebalansa proračuna 2023. osim ako su zapravo oni vrlo blizu. To ćemo 

vidjeti, jel tako?  

E sad, vidjeli smo da su financijska zaduženja bila planirana za 2023. sa 2 mil eura, a za 2024. sa ovih 

milion koji ste govorili o nogostupu. Mene zanima ovih 2 mil eura ostaje u kreditima do daljnjeg ili smo 

mi to digli kratkoročno, pa dobili neke novce  od europskih fondova? Ili se Grad zadužio za 3 mil eura 

dugoročno u dvije godine? 

 

Hrvoje Košćec: 



Grad Sveti Ivan Zelina se ne može nikako zadužiti bez odobrenja Gradskog vijeća, nije to ništa „ispod 

pulta“, jedino zaduženje koje imamo je zaduženje za onih 10,7 miliona kuna s kojim sredstvima su 

financirani cesta iznad Vatrogasnog centra, nogostup Blaškovec, nogostup Paukovec, i kružni tok ispred 

osnovne škole.  

Prema  tome, da Vam odgovorim na pitanje, u 2023. godini bilo je planirano zaduženje upravo za 

izgradnju ovog nogostupa Črečan, Pretoki, Hrastje, međutim obzirom da smo uspjeli dodatna sredstva 

povući iz EU fondova za obnovu cesta od potresa, recimo da smo stvorili nekakvu rezervu tako da u 

2023. godini nije bilo i neće biti nikakvog dodatnog zaduženja. Sljedeće zaduženje koje je planirano je 

za nogostup od Donje Zeline do Goričice. S time da je ukupna vrijednost projekta procijenjena na 2,6 

mil eura i zaduživanje će vjerojatno biti projicirano na cijeli iznos ali za 2024. godinu je planirano 

izvođenje samo dijela radova otprilike u procijenjenom iznosu od milijun eura.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Drugo; drago mi je da je i zgrada bivšeg Vatrogasnog doma sada društvena zgrada u Svetoj Heleni  ušla 

u projekt za dječji vrtić vrijednosti 400, 500 000 eura, mislim da je u ovom proračunu, iako ste 

donedavno tvrdili da je to nemoguće. Ali dobro,  bez obzira što niste drago mi je da je moguće. 

Drugo, što me zanima, zašto su turističke manifestacije skočile sa 90.000 na 180.000 eura, kakve se te 

neke nove manifestacije planiraju raditi u Svetom Ivanu Zelini, i ono što me još zanima, iako ste sami 

rekli da moramo biti pažljivi sa financijama kad ste obrazlagali kolegi Sambolu zapošljavanje domara u 

školskoj dvorani, s čime opravdavate porast od 14,7 % ili 36.000  eura rashode za zaposlenike u Vašem 

uredu, da li se radi o povećanju broja zaposlenika ili se radi o povišici plaća, ili jednom i drugom?  

I još jedna stvar, znam da prirez 12 % , 170.000 negdje je to, nešto smo to pomalo kompenzirali sa 

dizanjem poreza na kuće i Vi stvarno mislite da ćete razliku od 1,4 mil eura uspjeti nadoknaditi u 2023.? 

 

Hrvoje Košćec: 

Vrtić u Heleni, nisam ni u jednom trenutku rekao da je nelogično … 

 

Eva Jendriš Sambol: 

Ne nelogično nego nemoguće … 

 

Hrvoje Košćec: 

Nisam rekao da je nemoguće sigurno, zato što kad smo razmatrali moguće lokacije za  dječje vrtiće, 

onda su to bile lokacije Donja Zelina, Sveta Helena i Komin. I nakon toga smo radili analizu broja 

stanovnika i analizu djece koja polaze vrtić i škole i gledali smo brojnost te djece. I došli smo do 

zaključka da je najveći broj djece koja konvergiraju nekom središtu, Donja Zelina. I zato smo donijeli 

odluku da prvi vrtić koji će se graditi na području grada bude upravo vrtić u Donjoj Zelini. Prema toj 

istoj statistici, sljedeća lokacija gdje  najveći broj roditelja i djece konvergira je Sveta Helena. I treći po 

brojnosti je Komin. S time da Komin ima situaciju da je trenutno u planu izgradnja škole sa  dvoranom,  

pa pričekajmo da taj projekat krene  i onda ćemo dalje razmišljati na koji način nastaviti sa 

decentralizacijom.  



Što se tiče turističkih manifestacija, spomenuli ste za vrijeme aktualnog sata da ih je bilo manje nego 

inače, ja se ne bi složio, znači, sve manifestacije su održane, svake godine ih ima više, problem su 

troškovi svih tih manifestacija, svjesni ste inflacije i porasta svih troškova vezano uz organizaciju bilo 

čega. Od cijene najma šatora i svega ostalog, zaštitara, wc-a i da sad dalje ne nabrajam. Najveća stavka 

u povećanju turističkog dijela za manifestacije je Advent.   Konkretno pričamo o klizalištu i o šatoru 

vezano za klizalište. Sama logistika, samo klizalište, je rang veličine 20.000 eura plus PDV kad dodate 

sve ostalo šta je potrebno to vam je najznačajnija stavka povećanja troškova za turističke manifestacije.  

U pravilu sve manifestacije su narasle sa troškovima, evo i kolegica Berulec sigurno zna koliko su narasli 

troškovi jedne Sarmijade, koja je isto manifestacija sa dugom tradicijom, ali zaista cijene su otišle u 

nebo. Da ne govorim o cijenama izvođača za Svetoivanjske dane.  

Što se tiče troškova plaća, sad ću ući u malo širu diskusiju ; minimalna plaća se podiže sa 700 eura bruto 

na 840. Osnovica za obračun plaća u Gradu Svetom Ivanu Zelini za gradske zaposlenike, za zaposlenike 

Dječjeg vrtića, Pučkog učilišta, Knjižnice je minimalac, 700 eura. Htjeli, ne htjeli, prisiljeni smo 

promijeniti taj minimalac jer inače čistačica neće imati plaću iznad minimalca. To je nešto na što smo 

uvjetno rečeno prisiljeni i nema tu neke velike alternative. Znači, nije planirano nikakvo veliko 

povećanje  zaposlenika, mi u našoj sistematizaciji imamo otvoreno nekoliko radnih mjesta, ali primarno 

povećanje mase za plaće se odnosi na povećanje minimalne plaće i svih s time povezanih troškova.  

Što se tiče poreznih prihoda, radili smo detaljnu kalkulaciju, ono što želim spomenuti da osim prireza, 

promijenile su se i olakšice, promijenio se osobni odbitak i opći odbitak što uzrokuje još određeno 

dodatno smanjenje prihoda po osnovi poreza. Međutim, s druge strane, povećanje minimalne plaće 

će uzrokovati povećanje broja zaposlenika koji će upasti pod porezne škare tako da će se dio ovih 

gubitaka s time  zatvoriti. 

Nadalje imamo veliki broj novih zapošljavanja na području grada, konkretno pričao sam o tvrtki Eleven 

teams sport koja je  došla u Svetu Helenu i kupila bivši autlet,   ona se kompletno sada preselila i traži 

novih 50 zaposlenika, u najavi je izgradnja još jednog velikog logističko distribucijskog centra, radi se  

dosta stambenih objekata i jednostavno očekujemo da ćemo povećanjem broja stanovnika i 

povećanjem broja zaposlenih, rastom plaća, nadoknaditi dobar dio tog manjka koji će biti uzrokovani 

nedostatkom prireza i poreznim olakšicama. Koliko će biti to ćemo vidjeti, ali neke projekcije konkretno 

o fiskalnom izravnanju smo dobili i od Udruge gradova, znači kalkulacija je tu negdje, tako da se 

nadamo da će tako i biti.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Daj Bože da bude tako, da se krivo ne razumijemo, nemam nikakvih problema sa povećanjem plaća, 

dapače, ja mislim da je minimalna plaća stvarno nešto što bi trebalo izbjegavati, ali Vi ste vezani nekim 

zakonskim normativima, vidjela sam i sistematizaciju, o tome bih voljela diskutirati ali nekom drugom 

prilikom.                     

 

Darko Bistrički: 

Pitanje o rebalansu…  

 

Hrvoje Košćec: 

Rebalans će najvjerojatnije biti 20. prosinca, materijali se pripremaju… 



Eva Jendriš Škrljak: 

Najbolje na Badnjak, pa dočekamo Božić… 

 

Hrvoje Košćec: 

Zaključili smo da najbolje da to riješimo prije Badnjaka, nego između Badnjaka i Nove Godine.  

 

Ivica Sambol: 

Želim se malo osvrnuti na ovaj pametni parking; gradonačelnik je spomenuo aplikacije i senzore, pa 

me zanima kako ste procijenili vrijednost pametnog parkinga na 300.000 eura, kako će to pridonijeti 

kvaliteti parkiranja kada mi gotovo parkirnih mjesta nemamo i koja je firma radila tu procjenu?  Za 

mlađe stanovništvo, možda netko kad će doći možda ćemo i koristiti ali sporni su stariji stanovnici koji 

su korisnici Doma zdravlja, koji dolaze ovdje u razne javne službe, moj otac neće imati pametni telefon 

ni pametnu aplikaciju. A dolazim iz elektrotehničke struke i mislim osobno da je ta aplikacija 

precijenjena, jedino ako ste vi tu uračunali sve ove senzore, instalacije. Zanima me na koji način ste to 

procijenili?  

 

Hrvoje Košćec: 

Da bi došli do neke cijene, odnosno procjene morate imati neku informativnu ponudu. Mislim da 

podcjenjujete broj parkirnih mjesta, jer ih samo kod sportsko rekreacijskog centra ima 150. I onda kad 

uzmete veliki broj parkirnih mjesta i dolje i kod vatrogasnog centra i kod školske športske dvorane, i 

iznad Vatrogasnog centra gdje na novoj cesti ima 20 parkirnih mjesta onda dođete do velikog broja 

parkirnih mjesta gdje je nekakvi organizirani parking, i tzv. staro komunalno, tako da jedinična cijena 

nije tu velika. Kad pomnožite tu jediničnu cijenu sa velikim brojem parkirnih mjesta onda dođete do te 

cifre. Naravno, obzirom na iznos morati će biti raspisana javna nabava, posao će dobiti najpovoljniji 

ponuđač. Znači, tu se ni u kojem slučaju nikom neće pogodovati, nama je ovo trebalo samo da imamo 

neku informativnu cijenu da bi po toj cijeni mogli staviti u proračun i da bi mogli aplicirati za EU 

sredstva. Ja se slažem da možda dio naših građana se neće koristiti aplikacijom, ali moje osobno 

iskustvo je da dosta umirovljenika ima pametne telefone, da  ih zna koristiti, moj otac ima punih 80 

godina, uredno se služi internetom, koristi mobilnim telefonom, čak je i na faceu, tako da ja ne bih 

potcjenjivao naše drage penzionere. Svaka aplikacija koja će njima biti korisna, oni će je zasigurno 

koristiti. I ponavljam; nije cilj trošiti novce iz našeg proračuna, cilj je prijaviti se na EU natječaj, povući 

koliko god možemo EU sredstava i ići prema 21. stoljeću.  Nećemo gledati ograničenja i tko neće 

koristiti, ajmo gledati tko će koristiti aplikaciju da se manje luta. Ako netko dolazi iz Zagreba i vidi da 

ima tri parkirna mjesta kod Vatrogasnog centra onda neće kružiti ovdje po centru i nadati se da će se 

netko maknuti. 

 

Ivica Sambol:  

Nije mi bila namjera potcjenjivanje umirovljenika, nego koliko će to biti korisno svima nama građanima 

grada Svetog Ivana Zeline. 

 

Hrvoje Košćec: 



Ja Vam mogu reći koliko je korisna meni kad dolazim u Zagreb, pa kad vidim da mi piše u kojoj garaži 

imam koliko slobodnih mjesta pa onda unaprijed znam gdje ću skrenuti lijevo ili desno. Ja vjerujem da 

svaki sustav ima svojih dječjih bolesti, ali nam je cilj da malo po malo idemo naprijed.  Ja znam da Vam 

je to struka, ali dapače, mislim da je to jedan od zanimljivih noviteta i ne treba bježati od toga. Puno se 

priča o pametnim gradovima, mi nemamo semafora pa ne možemo imati pametne semafore, pa smo 

onda gledali što može onda biti pametno, pametan parking nam je zanimljiva tema, pogotovo pošto je 

u proračunu izrada projektne dokumentacije za buduću garažu. Pa evo, kad prođu izmjene prostornog 

plana, kad krene projektiranje imati ćemo i garažu sa 80 parkirnih mjesta  sa pametnim parkirnim 

mjestima.  

 

Brigitte Berulec: 

Ja bih voljela da zaista ove sve aplikacije koje ćemo  aplicirati i projekti na EU da se sve ostvari i da 

povučemo novce, a da ne potrošimo za projektnu dokumentaciju novce, pa da možda nešto bi mogli i 

napraviti.  

Mene konkretno zanima otkup zemljišta, u proračunu je stavljeno za 2024. 100.000 eura, ako se ne 

varam, da li je to ciljano ili je to stavljeno kao stavka u proračun koja se treba predvidjeti za određeni 

otkup zemljišta, do sada je potrošeno 66.000 eura. Da li mi možete odgovoriti da li je to ciljano ili je to 

samo stavka koja predviđa određene otkupe za potrebe nekih stvari, pogotovo imovinsko – pravne 

odnose koji se trebaju riješiti u izgradnji određene infrastrukture.  

 

Hrvoje Košćec: 

Sve stavke koje se tiču otkupa zemljišta su točno definirane na koje parcele se odnose. Ako se odnose 

na područje sportsko rekreacijskog centra onda se točno zna u kojoj su zoni te parcele. Sad ne znam 

baš napamet, ali znam da je planiran otkup zemljišta za groblje u Blaškovcu. Točno se zna namjenski, 

nije generalna cifra pa što bude, nego su ciljane parcele sa točno određenom namjenom.  

 

Brigitte Berulec: 

Ja se neću na nogostupe osvrnuti jer već dugo vremena slušam kako ćemo izgraditi nogostupe, pa ćemo 

vidjeti. Ja se nadam gradonačelniče da ćete stvarno u idućoj proračunskoj godini završiti ove sve 

projekte koje već slušamo malo duže vremena, ali nećemo o tome, možda će doći prilika, vjerojatno 

hoće  da o tome raspravljamo i da vas pohvalimo na kraju krajeva, ako će sve to biti realizirano, vidjeti 

ćemo pa će onda biti realizirani i pametni prijelazi i sve ono što je potrebno, ja vjerujem u to, i nadam 

se i biti ću jako sretna kao građanin ovoga grada i svi mi. 

A mene zanima; ponovno je u proračun stavljen hokejaški centar i povećanje od 68.750 eura je 

potrošeno za projektnu dokumentaciju, koja je dva puta aplicirana na EU fondove, a ona nije 

realizirana, sada je 144.932,50 u proračunu. Da li se to smatra da će se nešto Grad kao takav 

samostalno izgraditi ili će ponovno se aplicirati i potrošiti novci na projektnu dokumentaciju? Ako ide 

na projektnu dokumentaciju, ja bi apelirala i molila da se zaista dobe ta sredstva i da se konačno može 

izgraditi jer ako se to neće dogoditi mi ćemo potrošiti silne novce na projektne dokumentacije a od 

realizacije, na žalost, neće biti ništa. Tako da evo, moje pitanje ide u tom smjeru. Hvala. 

 

Hrvoje Košćec: 



Projektna dokumentacija je napravljena, mi smo to stavili u proračun upravo zato što očekujemo da će 

biti raspisan natječaj za sportsku infrastrukturu na koji imamo cilj prijaviti taj projekat. Bilo bi šteta da 

ga ne prijavimo, upravo zato što su određena sredstva ne mala uložena za pripremu projektne 

dokumentacije. Mi sad imamo i dovoljno vlastitog znanja unutar gradske uprave da sve jednostavnije 

projekte prijavljujemo sami, a nešto što je kompleksnije, gdje je potrebna ekspertiza, tad se uzmu 

vanjski konzultanti koji nam onda pomažu u prijavi na natječaj. Naravno da uvijek može biti bolje, ali 

već i ova tri projekta za koja su potpisani ugovori mislim da su dosta vrijedna, njihova ukupna vrijednost 

je preko 7,5 mil eura, naravno kroz dvije, dvije i pol godine, vjerujem da ćemo i dalje biti uspješni još i 

više.                              

 

Brigitte Berulec: - snimka nije razumljiva 

 

Hrvoje Košćec: 

Prvi put je aplicirao hockey klub, prošli put smo aplicirali mi, ali ponavljam; imamo neke otežavajuće 

okolnosti a to je da smo u VI skupini razvijenosti što nam u startu uzima određene bodove, nije na 

svakom natječaju isto, neki natječaji koji su u najavi čak se priča da će biti najbrži prst, pa sad pitanje 

koliko imate kvalitetan projekt. 

 

Brigitte Berulec: - snimka nije razumljiva 

 

Hrvoje Košćec: 

Mislim da to nije presudno, prihvaćam sugestiju, ali naša je praksa da kad znamo kakav je natječaj i koji 

su uvjeti natječaja da na  neki način prilagođavamo projektnu dokumentaciju natječaja, možda je 

najbolji primjer ZMC koji je trebao biti društveni dom sa knjižnicom a zapravo je prenamijenjen u 

Centar za prevenciju, Gradsko društvo Crvenog križa sa knjižnicom, upravo smo to radili da smo 

prilagođavali projekat natječaju koji je bio raspisan. Snalazimo se, pokušavamo biti domišljati.   

 

Nakon provedene rasprave vijećnica Eva Jendriš Škrljak povlači treći amandman.  

 

Prvi Amandman dat je na glasanje. 

„Za“ usvajanje Amandmana glasalo je 5 vijećnika – Brigitte Berulec, Jendriš Škrljak Eva, Novaković – 

Markovic Jasna, Remenar Marica i Sambol Ivica. 

  

9 vijećnika glasalo je „protiv“ - Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal , Mladen 
Jurišković, Renata Kober, Marija Kralj, Berislav Ratkajec, Anica Trcak 
 

Uz 5 glasova „za“ i 9 „protiv“ prvi amandman nije usvojen. 

 



Drugi Amandman dat je na glasovanje. 

„Za“ usvajanje Amandmana glasalo je 5 vijećnika - Brigitte Berulec, Jendriš Škrljak Eva, Novaković – 

Markovic Jasna, Remenar Marica i Sambol Ivica. 

 

 9 vijećnika glasalo je „protiv“ - Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal , Mladen 
Jurišković, Renata Kober, Marija Kralj, Berislav Ratkajec, Anica Trcak 
 

Uz 5 glasova „za“ i 9 „protiv“ drugi  amandman nije usvojen. 

 

Prijedlog Proračuna stavljen je na glasanje. 

 

„Za“ donošenje Proračuna glasali su:  
 
Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal , Mladen Jurišković, Renata Kober, 
Marija Kralj, Novaković – Markovic Jasna, Berislav Ratkajec, Anica Trcak 
 

 

„Protiv“ su glasali:  

Brigitte Berulec, Jendriš Škrljak Eva, Remenar Marica i Sambol Ivica. 

 

Uz 10 glasova „za“ i 4 „“protiv“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  

 

PRORAČUN GRADA SVETOG  IVANA ZELINE ZA 2024. GODINU I PROJEKCIJA ZA 2025. I 2026. 
GODINU 

 

KLASA: 400-02/23-01/02 

URBROJ: 238-30-01/01-23-5 

 
Tekst Proračuna nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  
 
20,46 - Na prijedlog predsjednika Gradskog vijeća napravljena je pauza.  
 
21,02 – Nastavak rada sjednice 
 
 

Točka 6.  
Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

 
Vlasta Kašnar – viša savjetnica za proračun i financije daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, 
a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 



Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 

 
„Za“ donošenje Odluke glasali su:  
 
Darko Bistrički, Mario Dukarić, Zoran Fučkan, Željka Jarec Bukal , Mladen Jurišković, Renata Kober, 
Marija Kralj, Novaković – Markovic Jasna, Berislav Ratkajec, Anica Trcak 
 

„Protiv“ su glasali:  

Brigitte Berulec, Jendriš Škrljak Eva, Remenar Marica i Sambol Ivica. 

 

Uz 10 glasova „za“ i 4 „“protiv“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je  

 

ODLUKU O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA SVETOG IVANA ZELINE ZA 2024. GODINU 
 

KLASA: 400-02/23-01/03 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  
 

 
 

Točka 7.  
Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

2024. godinu 
 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 

 
Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

 

Eva Jendriš Škrljak:  

Samo jedno pitanje, nikakva rasprava; rekli ste nogostup od Goričice do Donje Zeline, Ulice Vjekoslava 

Tkalca, jel tako? A onaj daljnji dio?   

 

Hrvoje Košćec: 

Ulazi u sljedeći proračun.  

 

Eva Jendriš Škrljak: 

I taj nogostup će biti gotov 2024. ? 



 

Hrvoje Košćec: 

Ne znam na koji mislite? 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Goričica – Donja Zelina. 

 

Hrvoje Košćec: 

Ne,  neće biti gotov, on je planiran da se započne u 2024. i da se završi u 2025. Radi se o 3 kilometra. 

To da počne 01.01.2024. ne može objektivno završiti. Mi moramo osigurati financiranje, raspisati 

natječaj, odabrati izvođača. Postoji procedura. Mi moramo dobiti odobrenje kredita, suglasnost 

Ministarstva financija, to je planirano započeti 2024.  i završiti 2025.    

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Znači, …….    i iza 2025. 

 

Hrvoje Košćec: 

Vidjeti ćemo kako će se kretati prihodi proračun, i na koji način ćemo moći imati dinamiku. Ja i dalje 

ponavljam, ideja je bila da te nogostupe prijavimo na neki EU natječaj, međutim do dana današnjeg 

niti ima otvoren natječaj niti je u najavi. Prema tome, rekli smo da ne možemo više čekati EU fondove 

i krećemo malo pomalo dionicu po dionicu u nadi da će se možda ipak pojaviti neki natječaj za 

sufinanciranje EU sredstvima, a onda bi prijavili sve što imamo i išli do kraja riješiti sve.     

 

Eva Jendriš Škrljak: 

A vi vjerojatno znate da sredstva i EU natječaji idu prema nižim količinama nego što su bili prethodne 

godine i ove godine kad su postigli rekordne količine.  

 

Hrvoje Košćec: 

Ja ne bih na taj način diskutirao. Postoje različiti programi iz kojih se financiraju različiti projekti. To što 

ukupan iznos EU sufinanciranja dugoročno će se smanjivati to još uvijek ne znači da za pojedine 

programe neće biti više sredstava, samo je pitanje za koje. Sigurno je da kroz nekoliko godine neće biti 

više sredstava za sanacije odlagališta i za neke druge stvari, ali  će se preusmjeriti EU sredstva vjerojatno 

u neke druge projekte. Ali to je nešto o čemu mi niti odlučujemo niti mi s tim upravljamo, to je na Vladi 

Republike Hrvatske , čak ne bih rekao na jednoj Vladi  nego programsko razdoblje se proteže najčešće 

na vladavinu dvije Vlade. Neko treba pripremiti, pa neko ugovara itd.  

 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  



 

PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU  

GRADA SVETOG IVANA ZELINE ZA 2024. GODINU 

 
KLASA: 363-01/23-01/13 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 
Točka 8.  

Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline 
za 2024. godinu 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

 

Brigitte Berulec: 

Ja bih molila jedno objašnjenje; da li je to za sve nerazvrstane ceste predviđeno održavanje ili ciljano? 

Dajte mi recite koliko je puta planirano košenje graba, održavanje tih površina kroz godinu ? Da li 

jedanput, dva puta ili tri puta i da li ta cijena ulazi u sve to?   

 

Hrvoje Košćec: 

Što se tiče održavanja nerazvrstanih cesta, primarno se misli na asfaltiranje, tu je predviđeno 600.000 

eura. Što se tiče košnje općenito  postoji točan popis svih nerazvrstanih cesta, bankina, svih javnih 

površina, travnatih površina koje za potrebe grada održavaju Zelinske komunalije  i za svaku od tih 

površina je točno definirano što se kosi tri puta godišnje, što se kosi mjesečno, što se kosi tjedno ili dva 

puta tjedno kao što su sportski tereni.  

Konkretno, za nerazvrstane ceste mislim da je predviđeno tri košnje.     

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Što se tiče nerazvrstanih cesta; da li bi bio problem da na početku godine na stranicama Grada objavite 

koje su to nerazvrstane ceste koje planirate sanirati u tijeku 2024. godine? Eto, ljudi se bune da se neke 

ceste asfaltiraju bezbroj puta, a neke ni jednom, pa mislim da bi bilo vrlo jednostavno da velimo ove 

godine imamo toliko novaca i te ceste su nam prioritet. Sljedeće godine idu neke druge. Mislim da bi 

to bilo mudro.  

Hrvoje Košćec: 

Ja ću prvo reći da naše građane ne zanima čija je cesta, ali u naravi postoje županijske ceste, državne 

ceste i nerazvrstane ceste. Nerazvrstane ceste se sigurno ne asfaltiraju više puta jedne te iste, naglasak 



je na makadamske puteve i na zaista sanaciju cesta koje su oštećene.  Mi ćemo početkom godine 

napraviti određeni plan, ali ne za cijeli iznos, nego za 60 % , zato što se neki problemi otvaraju tijekom 

godine, nekad treba interventno reagirati, ali da, za dio cesta možemo objaviti koje će biti u prvoj fazi 

asfaltirane.      

 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE NA PODRUČJU  
GRADA SVETOG IVANA ZELINE ZA 2024. GODINU 

 

KLASA: 363-01/23-01/14 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 

Točka 9.  
Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2024. godinu 

 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

 

PROGRAM UTROŠKA SREDSTAVA ŠUMSKOG  DOPRINOSA ZA 2024. GODINU 

KLASA: 321-01/23-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 

 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 

Točka 10.  
Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2024. godinu 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  



PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA SVETOG IVANA ZELINE  ZA 2024. GODINU 
 

KLASA: 611-02/23-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 
 

Točka 11. 
Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik, otvara raspravu. 

 

Brigitte Berulec: 

Što se tiče sporta, apsolutno sam za sportske aktivnosti i cijelu tu priču, međutim, na području grada 

da li imamo, djeca koja se bave sportom u određenim udrugama, da li određeni iznos, da li možda Grad  

ima u planu ili je već uplanirano da lošeg imovinskog stanja obitelji ili sa više djece koje obično 

propagiramo da je sport besplatan i da se sportom treba baviti zbog svih okolnosti zdravlja, djece, 

obrazovanja, da li je i tu možda predviđeno da se pomogne toj djeci i da se ta djeca upisuju u različite 

sportove ali da ne moraju roditelji platiti članarinu za aktivno bavljenje u tom sportu što mislim da ima 

takve djece jer puno ima  slučajeva, recimo, ja znam prema svojim djevojkama koje su i trenerice da 

ima djece kojima je teško roditeljima da plaćaju i putovanja i bavljenje sportom i opreme koja je skupa, 

pa da li i u tom nekom iznosu kad je već ovoliki iznos iznošen za sport pa da se pomogne i tim roditeljima 

i toj djeci da se bave sportom.   

 

Hrvoje Košćec: 

Konkretno u Programu zajednice nema striktno takvih namjenskih sredstava, ali ono što znam da svi 

članovi zajednice imaju dosta te socijalne osjetljivosti  prema djeci slabijeg imovinskog stanja, znam da 

klubovi imaju posebne popuste ako je više djece u klubu i zna se da se ne naplaćuje onoj djeci koja 

zaista imaju manju mogućnost sami se financirati.  

Moram reći da smo mi kroz Zajednicu svake godine radili mali korak naprijed, prije su roditelji morali 

plaćati liječničke preglede, pa su se ti liječnički pregledi kojekako odrađivali, sad Zajednica financira 

liječničke preglede koji su profesionalno obavljeni, imamo i školovanje trenera i dosta drugih aktivnosti 

upravo u smjeru podizanja kvalitete da ne opterećujemo roditelje sa time. Ovdje su predsjednica i 

tajnica zajednice pa će to prokomentirati na slijedećoj sjednici Skupštine ili Vijeća da vidimo da li 

postoje neki slučajevi pa možda za sljedeće razdoblje ili iz ovih posebnih programa, specifičnih 

programa za sportske klubove, da se osiguraju sredstva za takav slučaj. Ali zaista vjerujem da to u Zelini 

nije problem, mi nemamo puno sportskih udruga, svi se više-manje poznamo i zaista mislim da 

nemamo slučaja da je dijete moralo prestati s treniranjem zbog neplaćanja članarine.                



 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je donijelo  

 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU GRADA SVETOG IVANA ZELINE ZA 2024. GODINU 

KLASA: 620-01/23-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 
Točka 12.  

Donošenje Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. 
godinu 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik, otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

PROGRAM FINANCIRANJA POTREBA SOCIJALNE SKRBI GRADA SVETOG IVANA ZELINE  
ZA 2024. GODINU 

 
KLASA: 550-01/23-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

 
Točka 13.  

Donošenje Programa korištenja sredstava od prodaje i dugogodišnjeg zakupa poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske za 2023. godinu 

 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

 



Program korištenja sredstava od prodaje i dugogodišnjeg zakupa poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske za 2023. godinu 

 
KLASA: 320-02/23-01/28 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Programa nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

 
Točka 14 

Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2024. godinu 

 
 

Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika, daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

 

ODLUKU O RASPOREDU SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE POLITIČKIH STRANAKA ZASTUPLJENIH U 
GRADSKOM VIJEĆU I ČLANOVA GRADSKOG VIJEĆA IZABRANIH S LISTE GRUPE BIRAČA  

ZA 2024. GODINU 
 

KLASA: 120-01/23-01/03 
URBROJ: 238-30/01/01-23-4 

 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 
 
 

Točka 15.  
Donošenje Odluke o naknadi za rad članova i predsjednika Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana 

Zeline 
 
 

Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika, daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

ODLUKU O NAKNADI ZA RAD ČLANOVA I PREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA  
GRADA SVETOG IVANA ZELINE 



KLASA: 024-02/23-01/02 
URBROJ: 238-30-01/01-23-5 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 16. 
Donošenje 

 
a) Analize o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  2023.  

godinu 
 

b) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 
s  financijskim učincima za razdoblje od 2024. do 2026. godine 
 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik, otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

 

a) Analizu o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  2023.  
godinu 

 
KLASA: 240-01/23-01/07 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Analize nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

b) Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu s     
financijskim učincima za razdoblje od 2024. do 2026. godine 
 

KLASA: 240-01/23-01/06 

URBROJ: 238-30-01/01-23-2 

 
Tekst Plana razvoja nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 

 

Točka 17. 
Donošenje  Odluke  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  na području 

Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 
 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 



 

Darko Bistrički, predsjednik, otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

Odluku  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  na području Grada Svetog 

Ivana Zeline za 2024. godinu 

KLASA: 240-01/23-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Odluke nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 
Točka 18. 

Donošenje Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana 
Zeline za razdoblje od 2024. do 2027. godine 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik, otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje od 2024. do 2027. godine 

KLASA: 240-01/23-01/08 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Smjernica nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 19. 
Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. 

godinu 
 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  



Godišnji plan davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 
 

KLASA: 363-01/23-01/15 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 

 
Tekst Godišnjeg plana nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 20. 
Donošenje Srednjoročnog plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje od 01.01.2024. do 31.12.2026. 
 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno – komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša,  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana 

Zeline jednoglasno je donijelo  

 
Srednjoročni plan davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje od 

01.01.2024. do 31.12.2026. 
 
KLASA: 363-01/23-01/16 
URBROJ: 238-30-01/01-23-2 
 
Tekst Srednjoročnog plana  nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
Sjednica je završila s radom u 21,38 sati.  
 

KLASA: 024-06/23-01/05 

URBROJ: 238-30-01/01-23-3 

 
ZAPISNIČAR: 

 

Sabrina Mužar - Hrnčić 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

Darko Bistrički, struc,spec.ing.građ. 

 


